

不使用衝突礦產的採購政策

興能高科技股份有限公司身為良好的國際企業公民，善盡企業社會責任及維護人權，堅決不使用『衝突礦產』。透過供應商配合的詳細調查，確認供應鏈均無使用『衝突礦產』。

我們在此承諾：

1. 不採購來自剛果共和國及其周邊國家的金、錫、鈮、鎢等『衝突礦產』。
2. 要求供應商確認其金、錫、鈮、鎢等礦產的來源非來自『衝突礦產』區域。
3. 要求供應商須將此要求傳達給其上游供應商。

SYNergy ScienTech Corporation's Policy not to use "conflict minerals"

SYNergy ScienTech Corporation as a good international corporate citizen, take corporate social responsibility and uphold for human rights, insist not to use "conflict minerals" through detailed investigation with our suppliers to confirm there is no "conflict minerals" used in the total supplier chain.

We promise hereby:

1. Do not purchase "conflict minerals" i.e. gold, tin, tantalum, tungsten from the Republic of Congo and its neighboring countries.
2. Require our suppliers to identify the source of gold, tin, tantalum, tungsten and confirm they are not from the "conflict minerals" region.
3. Require our suppliers to communicate this requirement to the upstream suppliers.